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Ärende: Frågor rörande anläggande av Discgolfbanor i Vårdsätraskogen. 
 
 
Till berörda beslutsfattare i Uppsala kommun. (UK) 
 
UK, Stadsbyggnadsförvaltningen         Stadshusgatan2         75375 Uppsala 
E-post:  stadsbyggnadsforvaltningen@uppsala.se; 
  
Avd för gata, park och natur: Avd chef Annila.Bexelius@uppsala.se 
 
Gatu- och miljönämnden, ordf. Rafael.Waters@pol.uppsala.se 
 
Plan- och byggnadsnämnden, ordf. Ylva.Stadell@pol.uppsala.se  
 
Kultur, idrotts- och fritidsförvaltningen, ordf. Linda.Eskilsson@uppsala.se 
 
Kommunstyrelsens mark och exploateringsutskott, ordf. Erik.Pelling@uppsala.se 
------------------------------------ 
 
1) Vilket underlag finns för att anlägga ytterligare discgolfbanor i Uppsala där det redan finns 6 st   

och nu 7 st med den nyöppnade 9-hålsbanan i Vårdsätraskogen)? Dessutom finns banor i 
kranskommunerna. 

 
2)  Vem har tagit initiativet till och ansökt om att bygga discgolfbanor i Vårdsätraskogen? 
 
3)  Har samråd skett med sakägare och grannfastigheter runt Vårdsätraskogen? 
 
4)  Finns bygglov eller annat erforderligt tillstånd för anläggandet av sportanläggning i form av     
     discgolfbanor? 
 
5)  Vem har i så fall utfärdat detta?              6)  Vem har bekostat anläggandet? 
 
7)   Är Uppsala kommuns beskrivning av Vårdsätra skogs-och friluftsområde inte längre relevant? 
 
       Där det dessutom i Vårdsätraskogen finns: 
     * flera kulturminnen 
     * rik och omväxlande natur med en orörd urskog och unik biotop 
     * nästan alla svenska trädslag och också flera utländska arter 
     * många gångstigar där folk gått sedan 1600-talet 
     * ett rikligt fågel-och djurliv och med en mångfald av arter 
 
8)  Discgolfbanor gör permanenta ingrepp i skogen genom fällandet av träd som inte naturen         
      reparerar lika snabbt som att sluta köra på en mountain bike bana eller rida på en ridväg. 
      Finns tillstånd för avverkning från Skogsvårdstyrelse? 
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9)  Att placera ut konstgräsmattor strider mot de planer man har från bl a EU att begränsa                                      
användandet av plast/konstgräs då det ännu inte finns någon metod att förhindra  
spridning av och neutralisera microplast i naturen. HAR MILJÖASPEKTEN BEAKTATS? 
 
10) Arrendeavgift för Frisbee klubben? Det är för närvarande stora skillnader mellan villkoren 
      för olika föreningar beroende på vilken del av förvaltningen som råder över olika föreningars 
      avtal. Som exempel kan nämnas brukshundsklubben, fiskeföreningen, kanotklubben och SAIF 
      som alla betalar ett arrende men sköter verksamheten i egen regi. 
 
11) Har frågan om tillgänglighet för funktionsnedsatta beaktats. För all nybyggnation/anläggning 
      ställs krav på lika tillgänglighet för alla. 
 
12) Hur planeras tillgänglighet med bil? Ska biltrafik tillåtas på cykelvägarna? Parkering på gipen? 
 
13) Finns erforderligt antal toaletter? 
 
14) Har behovet av papperskorgar/avfallskärl längs banan beaktats? 
 
VÅRDSÄTRASKOGEN OCH GOTTSUNDAGIPEN ÄR EN OAS GJORD FÖR ÅTERHÄMTNING. 

      * Här vandrar man     * Här joggar man 
      * Här cyklar man 
      * Här leker man med barnen 
      * Här sitter man i gräset, fikar, solar, läser en bok 
      * Här får hundar motion 
      * Här finns möjlighet att plocka bär och svamp 
      * Här samsas människor och vilda djur, ytterligare exploatering kommer att störa                
djurlivet.     
  

Någon information om discgolfbanor har inte givits. Det borde inte vara svårt att i 
demokratisk ordning informera omkringliggande egnahemsföreningar, 
bostadsrättsföreningar och även kommuninnevånare i allmänhet. Förutom 
information borde berörda även beredas möjlighet att framföra synpunkter på 
förslaget. Det finns ett stort antal politiker, tjänstemän och informatörer i 
kommunen som har skyldighet att alltid i god tid informera sina kommun-
medborgare när något planeras att byggas eller anläggas i UK 
 
Enskilda medlemmar i Sunnersta Egnahemsförening (SEF), som ställer dessa 14 
frågor och SEF-och SPF-styrelserna, ser fram emot att snarast få 14 svar på dessa 
14 frågor av den eller de som ansvarar för beslutet att i UK anlägga och påbörja 
byggnationen av en discgolfbana i Vårdsätraskogen. 
 
SEF och SPF förordar inte någon form av discgolfbana i Vårdsätraskogen. 
 
SEF och SPF önskar få skrivelsen diarieförd 
 
Uppsala 2023-10-16  
 
Sunnersta Egnahemsförening, Styrelsen                  SPF Seniorerna Sunnersta, Styrelsen 
gm ordf Seved Helmersson,      0702-387369          gm ordf. Marianne Westerlund,   0703-514236 


